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Orienteringer 
 
Kommunalsjef Ingar Døhlen orienterte om læringsmiljøprosjektet. 
Spesialrådgiver Marianne Granum orienterte om mestringsstrategien i kommunalområdet Helse og 
velferd. 
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PS 20/41 Godkjenning av protokoll fra utvalgets møte 03.06.2020 

Saksprotokoll i Utvalg for oppvekst, helse og velferd - 09.09.2020 
 
Utvalg for oppvekst, helse og velferds enstemmige vedtak (11 stemmer): 
 
Protokollen godkjennes. 
 
 

PS 20/42 Referater til møte i Utvalg for oppvekst, helse og velferd 
08.09.2020 

Saksprotokoll i Utvalg for oppvekst, helse og velferd - 09.09.2020 
 
Utvalget tok referatene til orientering. 
 
 

PS 20/43 Vannforsyningen i Nes kommune - avklaring 

Saksprotokoll i Utvalg for oppvekst, helse og velferd - 09.09.2020 
 
Utvalg for oppvekst, helse og velferds innstilling (10 stemmer): 
 
1. Kommunestyrets vedtak av 18.6.2019 vedrørende mulighetsstudie for nytt vannverk ved 
Glomma/Vorma avventes inntil det er avklart om Årnes Vannverk og Nes kommunale vannverk 
vedtar å bygge et nytt vannbehandlingsanlegg som en del av vannforsyningen for hele Nes 
kommunen. 
2. Det forutsettes at rådmannen fortsetter dialogen med ÅVV med sikte på raskest mulig å komme 
frem til en omforent løsning for vannforsyningen i Nes basert på fortsatt bruk av Dragsjøen og ett 
nytt vannbehandlingsanlegg i Glomma. Det vises i denne sammenheng til alternativ 1 i 
fellesvurderingen fra NKVV og ÅVV av 26.08.20. 
3. Det forutsettes at partene avklarer forholdet til Blaker Vannverk SA og Nedre Romerike Vannverk 
som en del av det videre utredningsarbeidet. 
 
 
Behandling: 
 
Forslag: 
 
Rådmannens innstilling: 
 

1. Kommunestyrets vedtak av 18.6.2019 vedrørende mulighetsstudie for nytt vannverk ved 
Glomma/Vorma avventes inntil det er avklart om Årnes Vannverk og Nes kommunale 
vannverk vedtar å bygge et nytt vannbehandlingsanlegg som en del av vannforsyningen 
for hele Nes kommunen. 

2. Inntil alle sider ved vannforsyningen i Rånåsfossområdet er klarlagt, forutsettes at alle 
nye utbyggingsområder i Rånåsfoss-området knyttes til Nes kommunale vannverk sitt 
nett hvor dette er naturlig.  

3. Rådmannen gis fullmakt til å drøfte samarbeidsløsninger med Årnes Vannverk og Nes 
kommunale vannverk for å sikre en helhetlig robust forsyning for hele kommunen 
innenfor gjeldende lover og forskrifter. Rådmannen vil fremme ny sak når dette arbeidet 
er gjennomført. 

 
Representanten Thomas Sann fremmet følgende forslag på vegne av Høyre: 
 



1. Kommunestyrets vedtak av 18.6.2019 vedrørende mulighetsstudie for nytt vannverk ved 
Glomma/Vorma avventes inntil det er avklart om Årnes Vannverk og Nes kommunale 
vannverk vedtar å bygge et nytt vannbehandlingsanlegg som en del av vannforsyningen for 
hele Nes kommunen. 
2. Det forutsettes at rådmannen fortsetter dialogen med ÅVV med sikte på raskest mulig å 
komme frem til en omforent løsning for vannforsyningen i Nes basert på fortsatt bruk av 
Dragsjøen og ett nytt vannbehandlingsanlegg i Glomma. Det vises i denne sammenheng til 
alternativ 1 i fellesvurderingen fra NKVV og ÅVV av 26.08.20. 
3. Det forutsettes at partene avklarer forholdet til Blaker Vannverk SA og Nedre Romerike 
Vannverk som en del av det videre utredningsarbeidet. 

 
Votering: 
 
Repr. Thomas Sanns forslag ble satt opp mot rådmannens innstilling. Repr. Sanns forslag ble 
vedtatt med 10 stemmer mot 1 (1 FRP). 
 
 

PS 20/44 Mattilsynets vedtak etter tilsyn 

Saksprotokoll i Utvalg for oppvekst, helse og velferd - 09.09.2020 
 
Utvalg for oppvekst, helse og velferds enstemmige innstilling (11 stemmer): 
 
Videre oppfølging av Mattilsynets vedtak henvises til det pågående arbeid med avklaring av 
fremtidig vannforsyning i hele Nes kommune. Det forutsettes at Mattilsynet holdes løpende 
orientert. 
 
 
Behandling: 
 
Forslag: 
 
Formannskapets innstilling fra møte 12.05.2020 (rådmannens opprinnelige innstilling med et 
tilleggspunkt): 
 

Det vises til pålegg fra Mattilsynet om å sørge for tilfredsstillende forsyning av reservevann 
innen 20.8.2020 jf. brev datert 18.10.2019.  
 
1. Ny hovedvannledning fra Rånåsfoss etableres snarest mulig for å avhjelpe reservevann 
og legge til rette for mulig fremtidig hovedforsyning. 
 
2. Rådmannen bes om å fremme politisk sak når økonomiske konsekvenser og/eller andre 
forhold krever avklaringer. 
 
3. Planlegging og gjennomføring av vannforsyning i Rånåsfossområdet gis prioritet for 
samsvar med pålagte krav og utbygging i området og gevinst ved samtidige vann- og 
avløpstiltak. 

 
Representanten Thomas Sann fremmet følgende forslag på vegne av Høyre og Fremskrittspartiet: 
 

Videre oppfølging av Mattilsynets vedtak henvises til det pågående arbeid med avklaring av 
fremtidig vannforsyning i hele Nes kommune. Det forutsettes at Mattilsynet holdes løpende 
orientert. 

 
Votering: 
 
Repr. Thomas Sanns forslag ble satt opp mot formannskapets innstilling. Repr. Sanns forslag ble 
enstemmig vedtatt. 



 
 

PS 20/45 Oppfølging vedtak elevundersøkelsen - læringsmiljø i Nes-
skolen 

Saksprotokoll i Utvalg for oppvekst, helse og velferd - 09.09.2020 
 
Utvalg for oppvekst, helse og velferds enstemmige vedtak (11 stemmer): 
 
Saken tas til orientering. 
1. Skoleeier og skoleledelse har et hovedansvar for å sikre oppfølging av elevundersøkelsen etter 
kommunale og statlige rutiner/anbefalinger.  
2. Kommunen vil videreutvikle sitt arbeid med å utvikle et godt læringsmiljø i samarbeid med 
Læringsmiljøsenteret og HINN (høyskolen i Innlandet) 
3. Rådmannen bes sammen med rektorene vurdere å lage en mal for gjennomføring av drøftinger 
med læringsmiljø som tema i SMU og foreldremøter, etter beste praksis i Nes.  
4. Rådmannen bes fremme sak til OHV i første møte 2021 med en oversikt over hvilke tema som er 
diskutert i de to forumene, samt hvilke skoler som eventuelt ikke har gjennomført ferdig. 
 
 
Protokolltilførsel fra Ole Andreas Sørli-Sidselssønn (V): 
 
Rådmannen bes ta større hensyn til barns forutsetninger for å forstå og behandle politiske saker, og 
tilpasse formuleringer og oppsett av saksfremlegg deretter. Alternativt bes rådmannen om å 
utarbeide egne, tilpassede «barnevennlige» dokumenter når saker oversendes BUK og dennes 
representanter med elevråd.   
 
 
Behandling: 
 
Forslag: 
 
Rådmannens innstilling: 
 

Saken tas til orientering. 
1. Skoleeier og skoleledelse har et hovedansvar for å sikre oppfølging av elevundersøkelsen 
etter kommunale og statlige rutiner/anbefalinger.  
2. Kommunen vil videreutvikle sitt arbeid med å utvikle et godt læringsmiljø i samarbeid med 
Læringsmiljøsenteret og HINN (høyskolen i Innlandet) 

 
Representanten Marius Torgersen fremmet følgende tilleggsforslag på vegne av Arbeiderpartiet og 
Senterpartiet: 
 

3. Rådmannen bes sammen med rektorene vurdere å lage en mal for gjennomføring av 
drøftinger med læringsmiljø som tema i SMU og foreldremøter, etter beste praksis i Nes.  
4. Rådmannen bes fremme sak til OHV i første møte 2021 med en oversikt over hvilke tema 
som er diskutert i de to forumene, samt hvilke skoler som eventuelt ikke har gjennomført 
ferdig. 

 
Protokolltilførsel: 
 
Representanten Ole Andreas Sørli-Sidselssønn ba om følgende protokolltilførsel: 
 

Rådmannen bes ta større hensyn til barns forutsetninger for å forstå og behandle politiske 
saker, og tilpasse formuleringer og oppsett av saksfremlegg deretter. Alternativt bes 
rådmannen om å utarbeide egne, tilpassede «barnevennlige» dokumenter når saker 
oversendes BUK og dennes representanter med elevråd.   

 



Votering: 
 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. Repr. Torgersens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 

PS 20/46 Oppfølging vedtak elevundersøkelsen - Filterløsning i Nes-
skolen 

Saksprotokoll i Utvalg for oppvekst, helse og velferd - 09.09.2020 
 
Utvalg for oppvekst, helse og velferds vedtak: 
 
1. Basert på anbefalingene fra arbeidsgruppen nedsatt av Sektorforum skole, gis Rådmannen 
fullmakt til å beslutte hvordan Nes kommune skal forholde seg til filtrering av elevenes tilgang til 
innholdet på nett.   
2. Hovedutvalget for oppvekst, helse og velferd og ungdomsrådet orienteres så snart saken er 
ferdig utredet. 
 
 
Behandling: 
 
Forslag: 
 
Rådmannens innstilling: 
 
1. Basert på anbefalingene fra arbeidsgruppen nedsatt av Sektorforum skole, gis Rådmannen 

fullmakt til å beslutte hvordan Nes kommune skal forholde seg til filtrering av elevenes tilgang til 
innholdet på nett.   

2. Hovedutvalget for oppvekst, helse og velferd orienteres så snart saken er ferdig utredet. 
 
Representanten Ole Andreas Sørli-Sidselssønn fremmet følgende alternative forslag til punkt 1 på 
vegne av Venstre: 
 

1. Basert på anbefalingene fra arbeidsgruppen nedsatt av Sektorforum skole, fremmer 
Rådmannen politisk sak om hvordan Nes kommune skal forholde seg til filtrering av 
elevenes tilgang til innholdet på nett. 

 
Representanten Marius Torgersen fremmet følgende alternative punkt 2 på vegne av 
Arbeiderpartiet og Senterpartiet: 
 

2. Hovedutvalget for oppvekst, helse og velferd og ungdomsrådet orienteres så snart saken 
er ferdig utredet. 

 
Votering: 
 
Repr. Sørli-Sidselssønns forslag til punkt 1 ble satt opp mot punkt 1 i rådmannens innstilling. 
Rådmannens punkt 1 ble vedtatt med 10 stemmer mot 1 (1 V). 
Repr. Torgersens forslag til punkt 2 ble satt opp mot punkt 2 i rådmannens innstilling. Repr. 
Torgersens punkt 2 ble enstemmig vedtatt. 
 
 

PS 20/47 Oppfølging vedtak elevundersøkelsen - Styrke rekrutteringa 
av fagpersoner til Nes - skolen 

Saksprotokoll i Utvalg for oppvekst, helse og velferd - 09.09.2020 
 



Utvalg for oppvekst, helse og velferds enstemmige vedtak (11 stemmer): 
 
1. Rådmannens informasjon om arbeidet med rekruttering av fagpersoner tas til orientering.  
2. Hovedutvalget for oppvekst, helse og velferd orienteres så snart arbeidsgruppen har kommet til 
en konklusjon. 
 
 

PS 20/48 Planstrategi for Nes 2020-2023. vedtak 

Saksprotokoll i Utvalg for oppvekst, helse og velferd - 09.09.2020 
 
Utvalg for oppvekst, helse og velferds enstemmige innstilling (11 stemmer): 
 
1. I henhold til plan- og bygningsloven § 10-1 vedtar kommunestyret Planstrategi for Nes 2020-2023 
datert 18.8.2020. 
2. Helhetlig strategi for utbygging av bredbånd og bedring av mobildekningen i Nes startes opp i 
2020. 
 
 
Behandling: 
 
Forslag: 
 
Rådmannens innstilling: 
 

1. I henhold til plan- og bygningsloven § 10-1 vedtar kommunestyret Planstrategi for Nes 
2020-2023 datert 18.8.2020.  

 
Representanten Thomas Sann fremmet følgende forslag på vegne av Høyre: 
 

Helhetlig strategi for utbygging av bredbånd og bedring av mobildekningen i Nes startes opp 
i 2020. 

 
Representanten Ole Andreas Sørli-Sidselssønn fremmet følgende tilleggsforslag på vegne av 
Venstre: 
 

• Kommunedelplan for klima, energi og miljø utvides til å omhandle mål og tiltak for å sikre 
arealnøytralitet og styrket vern av biologisk mangfold. Eventuelt vurderer man å opprette en 
egen kommunedelplan for biologisk mangfold.  
• Behov for egen kommunedelplan for samferdsel vurderes. 

 
Votering: 
 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
Repr. Sanns forslag ble enstemmig vedtatt. 
Repr. Sørli-Sidselssønns forslag fikk to stemmer (1 V, 1 SV/R) og falt. 
 
 

PS 20/49 Lokale retningslinjer for barnehagene i Nes 2021 

Saksprotokoll i Utvalg for oppvekst, helse og velferd - 09.09.2020 
 
Utvalg for oppvekst, helse og velferds innstilling (7 stemmer): 
 
Lokale retningslinjer for de private barnehager i Nes kommune vedtas i sin helhet.  Retningslinjene 
gjøres gjeldende fra og med 1. januar 2021.  



Rådmannen gis fullmakt til å redigere retningslinjene som følge av eventuelle endringer i lov eller 
forskrift. 
 
 
Behandling: 
 
Forslag: 
 
Rådmannens innstilling: 
 

Lokale retningslinjer for de private barnehager i Nes kommune vedtas i sin helhet.  
Retningslinjene gjøres gjeldende fra og med 1. januar 2021.  
Rådmannen gis fullmakt til å redigere retningslinjene som følge av eventuelle endringer i lov 
eller forskrift. 

 
Representanten Ståle Kjone fremmet følgende alternative forslag på vegne av Arbeiderpartiet: 
 

Nes kommune opprettholder dagens modell med tre tellepunkter.  
 
Representanten Ole Andreas Sørli-Sidselssønn fremmet følgende tilleggsforslag på vegne av 
Venstre: 
 

Det orienteres ved starten av hvert barnehageår om konsekvenser av ordninga med én 
telling mht kommunen, barnehagene og foreldre.  

 
Votering: 
 
Repr. Kjones forslag ble satt opp mot rådmannens innstilling. Repr. Kjones forslag fikk 4 stemmer (3 
AP, 1 SV/R) og falt; rådmannens innstilling ble vedtatt med 7 stemmer. 
Repr. Sørli-Sidselssønns tilleggsforslag fikk 4 stemmer (1 V, 1 SV/R, 2 AP – repr. Kjone og Hagen) 
og falt. 
 
 

PS 20/50 Kvalitetsmelding skoleåret 19-20 

Saksprotokoll i Utvalg for oppvekst, helse og velferd - 09.09.2020 
 
Utvalg for oppvekst, helse og velferds enstemmige innstilling (11 stemmer): 
 
Kvalitetsmelding for grunnskolen i Nes 2019-2020 vedtas. 
Med utgangspunkt i kvalitetsmelding 2019-2020 vil følgende fokusområder være sentrale for 
skoleåret 2020/2021: 
1. Et godt læringsmiljø og redusere mobbing i skolen ved blant annet å delta i nasjonalt 
læringsmiljøprosjekt sammen med Læringsmiljøsenteret, Nasjonalt senter for læringsmiljø og 
atferdsforskning. 
2. Grunnleggende ferdigheter (regning og digitale ferdigheter) 
3. Sikre nok ressurser slik at lærertettheten tilfredsstiller nasjonal lærernorm 
4. Sikre nok ressurser slik at spesialundervisning som hovedregel ikke utgår ved lærerfravær.  
5. Rådmannen bes følge opp punkter satt av hvert enkelt SMU høsten 2019, be skolene evaluere 
disse og rapportere  hvilke tre hovedpunkter de skal jobbe inneværende skoleår for å nærme seg 
nullvisjonsmålet. Alle skolenes hovedpunkter legges frem for hovedutvalget som orienteringssak på 
første møte i 2021. 
 
 
Behandling: 
 
Forslag: 
 



Rådmannens innstilling: 
 

Kvalitetsmelding for grunnskolen i Nes 2019-2020 vedtas. 
Med utgangspunkt i kvalitetsmelding 2019-2020 vil følgende fokusområder være sentrale for 
skoleåret 2020/2021: 

1. Et godt læringsmiljø og redusere mobbing i skolen ved blant annet å delta i nasjonalt 
læringsmiljøprosjekt sammen med Læringsmiljøsenteret, Nasjonalt senter for 
læringsmiljø og atferdsforskning. 

2. Grunnleggende ferdigheter (regning og digitale ferdigheter) 
3. Sikre nok ressurser slik at lærertettheten tilfredsstiller nasjonal lærernorm 

 
Representanten Ole Andreas Sørli-Sidselssønn fremmet følgende tilleggsforslag på vegne av 
Venstre: 
 

Sikre nok ressurser slik at spesialundervisning som hovedregel ikke utgår ved lærerfravær.  
 
Representanten Marius Torgersen fremmet følgende tilleggsforslag på vegne av Arbeiderpartiet og 
Senterpartiet: 
 

Rådmannen bes følge opp punkter satt av hvert enkelt SMU høsten 2019, be skolene 
evaluere disse og rapportere  hvilke tre hovedpunkter de skal jobbe inneværende skoleår for 
å nærme seg nullvisjonsmålet. Alle skolenes hovedpunkter legges frem for hovedutvalget 
som orienteringssak på første møte i 2021. 

 
Votering: 
 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
Representanten Sørli-Sidselssønns forslag ble enstemmig vedtatt. 
Repr. Torgersens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 

PS 20/51 Anskaffelse av 8 boliger for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne - orientering om status 

Saksprotokoll i Utvalg for oppvekst, helse og velferd - 09.09.2020 
 
Utvalg for oppvekst, helse og velferds enstemmige innstilling (11 stemmer): 
 
Saken tas til orientering. Rådmannen arbeider videre med anskaffelsen, og gis fullmakt til å vurdere 
det endelige antall boenheter i prosjektet, inntil 8 boenheter. 
 
 

PS 20/52 Samlet plan for Helse og velferd, oppfølging av politisk sak 
behandlet i juni 

Saksprotokoll i Utvalg for oppvekst, helse og velferd - 09.09.2020 
 
Utvalg for oppvekst, helse og velferds enstemmige innstilling (11 stemmer): 
 
1. Saken tas til orientering, og vil ligge til grunn for arbeidet videre med handlingsprogram og 
budsjett 2021, og økonomiplan 2021-2024. 
2. Nei til konsulentbruk i denne sammenhengen. Involvere de ansatte, ledere og tillitsvalgte i 
planlegging og gjennomføring for å finne potensiale som ligger i nevnte områder. 
3. Rådmannen bes redegjøre for utregninger og tallmateriale, samt hvordan besparelser påvirker 
tjenester til brukerne.  
 



 
Behandling: 
 
Forslag: 
 
Rådmannens innstilling: 
 

Saken tas til orientering, og vil ligge til grunn for arbeidet videre med handlingsprogram og 
budsjett 2021, og økonomiplan 2021-2024. 

 
Representanten Idun Eriksen fremmet følgende tilleggsforslag på vegne av SV/Rødt: 

 
Nei til konsulentbruk i denne sammenhengen. Involvere de ansatte, ledere og tillitsvalgte i 
planlegging og gjennomføring for å finne potensiale som ligger i nevnte områder. 

 
Representanten Ole Andreas Sørli-Sidselssønn fremmet følgende tilleggsforslag på vegne av 
Venstre: 
 

Rådmannen bes redegjøre for utregninger og tallmateriale, samt hvordan besparelser 
påvirker tjenester til brukerne.  

 
Votering: 
 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
Repr. Sørli-Sidselssønns forslag ble enstemmig vedtatt. 
Repr. Eriksens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 


